
Protokoll Styrelsemöte 27 januari, 2020. 

 

Närvarande:  
Malin Lundberg, Lars Henningsson, Conny Karlsson, Karin Selander, Per Sidetun, P O Bäckström. 

Ordförande: 
Malin Lundberg 

Sekreterare: 
Lars Henningsson 

Justerare: 
Vi enades om att styrelseprotokollen inte behöver justeras. Det räcker med underskrift av ordföranden. 

Genomgång föregående protokoll från årsmötet (19-11-25) 
Inga punkter togs upp till diskussion. 

Våra möten 

Antalet besökare vid våra möten, uppdatering. 

Vi konstaterade att uppslutningen nu i år visat en positiv trend, vilket vi hoppas fortsätter. Kanske beroende på 

ett bra program. Viktigt att vi är tillräckligt många när vi har bra föreläsare. 

Malin ville förutom föredraget lägga till en punkt för information och utmaningar, vilket vi var överens om. 

Dessutom förslogs också att addera ett förberett ”mini-ego” av en medlem varje gång, på max 5 minuter. ”Mitt 

liv just nu, kunde vara ett bra tema. Godkändes.   

Program & Event 

Vårens programpunkter 

Conny redogjorde för det som var klart framöver, nämligen: 

3/2     Frukost   Jon Westin från Polisen informerar…! 

17/2   Frukost   Veteranpoolens verksamhet! 

24/2   Lunch      Tomas Sjölander från Coop! 

30/3   Frukost    Julia Pettersson från FBK’s damlag berättar om kvalet till SDHL! 

Projektsamarbete med Tingvalla 

Vår eminente kassör skall kontakta Tingvallas kassör för att om möjligt skicka vårt bidrag. 

Egna projekt 

Viktigt. Vi skall sammankalla till ett möte för att diskutera med intresserade medlemmar om vilket slags projekt 

vi skall starta. Viktigt då att det verkligen finns ett engagemang kring detta projekt. Kallelsen skall mailas ut av 

Lars, Malin skriver ihop. 

AW / Modern Dart 

Vi bestämde att ha ett AW i Nöjesfabrikens nya ”Game room”. Malin återkommer med tid och dag. 

Ekonomi 

Status medlemmar. 

Vi har per idag 84 registrerade medlemmar samt 3 Hedersmedlemmar. 

Vi har 4 nya medlemmar, som är informerade om och godkända på senast veckomötet, de är inte inkluderade. 

Dessa är: 

Eva Åkesdotter Goedicke 

Torbjörn Kullgren 

Eelena Blomkvist 



Kimmo Hägglund  

Information om betalning av årsavgift skall skickas ut av Lars. När de betalat utdelas nålar. 

Ekonomin 

P O Bäckström informerade om att pengar finns i kassan samt att resultatprognosen för året kan bli ett litet 

överskott. 

Övriga frågor 
Vi beslöt att ändra/ förlänga tiden på frukostmötet till 07.15 – 08.30. 

Vi beslöt även att våra styrelsemöten bör var minst 60 minuter. 

Nästa mötena 
24/2, 23/3, 27/4, 25/5.  

Vi beslöt även att vårens sista möte blir 15 juni. 

Malin skall diskutera sommarens möteskalender med de övriga presidenterna när de träffas. 

 

Vid tangentbordet, 

Lars Henningsson 

 

Karlstad        /        2019                                                                

 

__________________________________                              

Malin Lundberg 

 


